
تحقیر 4/5 میلیاردی!

مدیر برنامــه رضــا اســدی گفتــه 
پیشــنهاد 4/5 میلیــاردی باشــگاه 
پرســپولیس به این بازیکن باعث 
تحقیــر او شــده. مبلــغ قــرارداد 
فصــل قبــل اســدی 8/5 میلیــارد 
بوده اما باشــگاه به دلیل عملکرد 
ضعیفــش ایــن عــدد را تقریبــاً 
نصــف کــرده در حالــی کــه خــود 
اســدی 10 میلیــارد می خواهــد. 
صحبت هــای مدیر برنامه اســدی 
البتــه بــا واکنــش تند رضــا جباری 
بازیکن ســابق پرسپولیس مواجه 
شــده و گفته ایــن حرف توهین به 
باشــگاه پرســپولیس، هــواداران و 

پیشکســوتان باشــگاه اســت.

دستیار 400 تا 600 
هزار دلاری؟

در فضــای مجــازی هــر روز یــک 
گزینه اســپانیایی یــا پرتغالی برای 
حضــور در کادر فنــی پرســپولیس 
مطرح می شود در حالی که یحیی 
هنــوز گزینه ای به باشــگاه معرفی 
نکرده است. یکی از این گزینه ها 
پائولــو منــزس مربــی اســپانیایی 
ری  بقه دســتیا کــه ســا ســت  ا
ویســنته دل بوســکه در تیــم ملی 
اســپانیا، ســابقه ســرمربیگری 
در لیــگ هنــد و رویارویــی بــا 
ذوب آهن در لیگ قهرمانان آســیا 
را دارد. ظاهــراً هــواداران از او برای 
حضــور در پرســپولیس دعــوت 
کرده انــد و منــزس هــم گفته هیچ 
پیشــنهادی از پرسپولیس نگرفته 
امــا اگــر پیشــنهاد مطــرح شــود، 
قبــول می کنــد! گفتــه می شــود 
گزینه هــای قبلــی دســتیاری کــه 
اســپانیایی و پرتغالــی بودنــد بــه 
دلیــل پیشــنهادهای 400 و 600 
هزار دلاری شــان از ســوی باشگاه 
رد شــدند و یحیــی و پرســپولیس 
دنبــال مربــی ارزان تــر می گردنــد.

 
اعضای جدید در 

انتظار جلسه با وزیر
وزارت ورزش بعـد از اسـتعفای 
غلامعلـی محمـد علیپـور و بیـژن 
ذوالفقارنسـب از هیـأت مدیـره 
باشـگاه پرسـپولیس تصمیـم بـه 
انتخاب حسـین شـهریاری و حسین 
خبیـری به عنـوان جانشـینان آنهـا 
گرفـت. بـا ایـن حـال اعضـای جدیـد 
بـرای دریافـت احـکام خـود و معرفـی 
به سایر اعضا منتظر تشکیل جلسه 
بـا حضـور حمیـد سـجادی هسـتند. 
سجادی قصد داشت هفته گذشته 
این نشسـت را برگزار کند اما برنامه 
فشـرده وزیر ورزش باعث تعویق در 
معرفـی اعضـای جدیـد هیأت مدیره 
پرسـپولیس شـد تـا احتمـال معرفـی 
آنها در این هفته وجود داشته باشد.

 
 بازی دوستانه 

با پیکان
پرسـپولیس بعـد از بـازی دوسـتانه 
پنجشنبه گذشته مقابل امیدهایش 
قصـد دارد روز چهارشـنبه بـازی 
تدارکاتـی دیگـری مقابـل پیـکان 
برگـزار کنـد. جالـب اینکـه ابتـدا 
مجتبی حسینی با انجام این بازی 
مخالفـت کـرده بـود امـا نظـرش 
تغییـر کـرد. بـه نظـر می رسـد در 
متد تمرینی جدید آماده سازی 
پیش فصـل، یحیـی در پایـان 
هـر هفتـه تمریـن یـک بـازی 
دوستانه برای تیمش در نظر 

می گیـرد.

 علیرضــا بیرانوند بحث این که به پرســپولیس برگشــته تــا جایگاهش در تیم 
ملی را محکم کند، رد کرده: »این مسأله ربطی نداشت به اینکه در تیم خودم 
بازی نمی کنم. من 9-8 ســال اســت جای خودم را در تیم ملی دارم و بهترین 
عملکرد را هم داشــته ام. برای بازی مقابل کره و الجزایر هم طی صحبتی که 
با آقای اســکوچیچ داشــتم چون در شــرایط بازی نبودم، بازی نکردم. ایشــان 
هم دوســت نداشــت اتفاقی بیفتد که بگویند بیرانوند در شرایط بازی نبود.«

مرتضی پورعلی گنجی که با پیراهن شــماره 8 برای پرســپولیس بازی کرد، 
درباره پر کردن جای ســیدجلال گفت: »هیچ کس جای ســید را نمی گیرد. 
بــه نظــرم کاری کــه ســید کــرد هیچ کســی در ایــران نمی تواند انجــام دهد و 
بــه خــودش هــم گفتــم. خــدا این عــزت و احتــرام را به هر کســی نمی دهد و 
ایــن نشــان می دهــد پشــت ایــن مســأله زحمت و تلاش بســیاری بــوده که 

جوان هــا و مــا بایــد از او یــاد بگیریم.«

مرتضی پورعلی گنجیعلیرضا بیرانوند

جای سیدجلال پر نمی شودبرای تیم ملی برنگشتم

 zخبر

ســروش رفیعی که در اولین بازی تدارکاتی شــماره 7 را به تن کرد، در پاســخ 
بــه ایــن ســؤال که ایــن بار حضورش در پرســپولیس به ســال دوم می رســد 
یــا نــه، گفت: »حتماً می رســد. قطعاً آمده ام که بمانــم و کلی اتفاقات خوب 
برایم رقم بخورد. اگر همه چیز خوب باشــد از طرف من این عقیده هســت 
کــه بمانــم. می خواهم جوری تــلاش کنم که کادر فنی، باشــگاه و هواداران 

دل شــان بخواهد که باشم.«

سروش رفیعی

این بار آمده ام که بمانم
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باقری: فدراسیون روی هواست

 به بازیکن ربطی ندارد
چه کسی مربی باشد!

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

کریــم باقــری، بازیکــن و مربــی ســابق تیــم ملــی کــه بــا جدایی از این تیم، در پرســپولیس فعالیت خواهد کرد، در رابطه با  شــرایط پرســپولیس مدل جدید و اتفاقاتی کــه اخیراً در تیم 
ملــی رخ داده بــه صحبــت پرداخــت. او بــه شــدت از فدراســیون و مســئولانش گلایــه کــرده و بــا ایــن شــرایط انتظــار صعود از گــروه را غیر منطقــی می داند. باقــری اعتقــاد دارد با این 

وضعیــت، تنهــا قــرار اســت چنــد بــازی در جــام جهانــی انجــام بدهیم و بــه خانه برگردیــم. مصاحبه اختصاصی ما بــا چهره سرشــناس فوتبال ایــران را می خوانید: 

 
پرسپولیس برای فصل آینده به نظر 

قوی تر از فصل قبل بسته شده؟
ماننــد ســال های قبــل باشــگاه بــا نظــر 
ســرمربی بازیکنانــی را بــه خدمت گرفت 
و بازیکنانــی هــم جــدا شــدند امــا بــه 
هــر حــال امســال نســبت بــه ســال های 
قبــل بازیکنــان بیشــتری جــذب شــدند. 
ســال قبــل هــم بازیکنــان کمــی اضافــه 
نشــدند امــا امســال مــا  بازیکنان اســم و 
رســم دارتری را در تیــم خودمــان دیدیم.

به نظر با همه بازیکنانی که جذب 
شدند، اما در پست فوروارد نیاز به 

جذب بازیکن دارید؟
بلــه نســبت بــه بقیــه پســت هایی کــه 
بازیکــن اضافــه شــد، در پســت مهاجــم 
باشــگاه دنبــال یکــی دو بازیکــن خارجــی 
اســت. مهاجمــی کــه تمام کننــده خوبــی 
باشــد و در ایــن پســت بتوانــد وظیفه اش 

را بخوبــی انجــام دهــد.
گفته می شود  برای پست هافبک 
دفاعی هم باشگاه از بین اسدی و 
زنده روح دنبال جذب یک بازیکن 

است؟
این مســائل به نظر ســرمربی تیم بستگی 
دارد و اجــازه بدهیــد کــه باشــگاه در ایــن 
بیــن اقدامــات لازم را انجــام دهــد امــا 
در ایــن رابطــه هــر چقــدر باشــگاه زودتــر 
بازیکن بگیرد در آمادگی بدنی بازیکنان و 
هماهنگی شــان مؤثــر و مفید خواهد بود.

در رابطه با جدایی سه مربی 
پرسپولیس چه نظری دارید؟

در رابطــه بــا مربیانــی که رفتنــد، من فکر 
می کنــم فضای مجازی بیشــترین تأثیر را 
داشــت و در واقــع در ایــن فضــا اتفاقاتــی 
رخ داد کــه باشــگاه را مجبــور بــه جدایــی 
ایــن مربیــان کــرد اما من به عنــوان فردی 
کــه بــا ایــن عزیــزان ســال ها کار کــرده ام، 
برایشــان آرزوی موفقیــت دارم. مربیانــی 
کــه اتفاقــات خوبی را رقم زدند و الان هم 
برایشــان در تیم های جدیدشان بهترین 

موفقیت هــا را آرزومنــدم.
اما گفته می شود که سه مربی جدا 
شده با ناراحتی از پرسپولیس جدا 

شدند؟
بالاخــره فوتبال اســت و اتفاقات تلخ هم 
در آن وجــود دارد کــه البته گفتم در مورد 
ایــن دوســتان، بیشــتر فضــای مجــازی 
اتفاقاتــی را رقــم زد که باشــگاه و این ســه 
مربــی عزیــز را مجبــور به جدایی کــرد اما 
در نهایــت خوشــحالم کــه هــر ســه مربی 
جــدا شــده در تیم هــای دیگــر به عنــوان 
ســرمربی و مربی مشــغول به کار شــدند.

در مورد دو مربی خارجی جدید که 
اضافه شدند، چه ارزیابی فنی دارید؟

این مربیان تازه به جمع کادر فنی اضافه 
شــده اند و بــه همیــن دلیل اجــازه بدهید 
زمان بیشــتری بگــذرد تا بهتــر بتوان نظر 
داد امــا بــا صرفنظر از ایــن موضوع حتماً 
مربیــان خارجــی کیفیــت فنــی خوبــی 
داشــتند کــه با نظر ســرمربی تیــم اضافه 
شده اند و حتماً در طول زمان ارزش های 

خودشــان را نشــان خواهند داد.

گفته می شود سرمربی پرسپولیس به 
دنبال دستیار اول خارجی است، چرا 
شما به عنوان دستیار اول با سرمربی 

پرسپولیس همکاری نمی کنید؟
باشــگاه کار خــودش را انجــام می دهــد و 
مــن هــم به عنوان یکی از اعضــای تیم در 
کنــار ســایر اعضــا هســتم. نفــر اول هم با 
نظر ســرمربی تیم انتخاب خواهد شــد و 
مــن هــم به عنــوان یکی از اعضــا به دنبال 
ایــن هســتم کــه کار را بــه ســهم خــودم 

پیــش ببرم.
اما خیلی ها این انتظار را از شما دارند 

که به عنوان یکی از اسطوره های 
فوتبال ایران و پرسپولیس دستیار 

اول یحیی باشید.
مــن چنــد ســال اســت کــه در کادر و کنار 
ســرمربی هســتم و نظراتــم را هــم بــه 
ســرمربی تیــم انتقــال می دهــم و بهتــر 
اســت در ایــن خصــوص اجــازه بدهیــم 
ســرمربی تیــم تصمیــم بگیــرد و دســتیار 
اول را خودشــان بــا توجه به مســائل فنی 

کــه دارنــد انتخــاب کننــد.
با توجه به حضورتان در کادر فنی 

پرسپولیس، به نظر دیگر در کادر فنی 
تیم ملی حضور نخواهید داشت؟

نــه مــن کلاً از کادر فنــی تیــم ملــی بیــرون 
آمده ام و در پرسپولیس فعالیت می کنم.
مطالبات تان را از بابت حضورتان در 

کادر فنی تیم ملی دریافت کردید؟
نــه. نیمــی از مطالباتم از زمــان مربیگری 
در کادر فنی تیم ملی باقی مانده اســت.

فعلاً از پرسپولیس جدا شویم، در 
رابطه با دو دستگی و شرایط عجیبی 

که در تیم ملی به وجود آمده، چه 
نظری دارید؟

متأســفانه وضعیــت خیلــی عجیبــی بــرای 
فوتبــال مــا پیش آمده و اتفاقاتــی رخ داده 
کــه واقعــاً می مانیم باعث و بانــی آن دقیقاً 
چه کســانی هســتند. ظاهراً در فدراسیون 
و فوتبــال ملــی مــا چند دســتگی بــه وجود 
آمــده و مدیریــت خــوب هم این وســط گم 
شــده اســت. بــه همیــن دلیــل نمی دانیــم 
چــه کســی بانــی ایــن مســائل هســت و 
چــه کســی مســئول اســت .مــن نمی دانم 
کلاً بــه بازیکــن چــه ربطــی دارد مربــی چه 
کسی باشــد؟ مسأله ای که نشان می دهد 

فدراســیون فوتبــال مــا روی هواســت.
یعنی شما فدراسیون را مقصر 

اتفاقات عجیب اخیر می دانید؟
مســئولان متأســفانه بــه هیــچ وجــه 
قاطعانــه حــرف نمی زننــد و نشــانه ای از 
قاطعیــت در صحبــت مســئولان وجــود 
نــدارد تا قاطعانه جواب خیلی از مســائل 
داده شــود. بــه همیــن دلیــل اســت کــه 
شــایعه های زیادی در خصوص سرمربی 
تیــم ملــی بــه وجــود می آیــد و حواشــی 
در تیــم ملــی مــا بیــداد می کنــد. بــا ایــن 
فوتبــال و مســائلی کــه در آن وجــود دارد 
و عواملــی کــه بــرای موفقیت وجــود دارد 
و مــا نداریــم چــرا مــا بایــد از گروهمــان 
صعــود کنیــم؟ بابــت کــدام تــدارکات و 
بازی های قوی تدارکاتی که داشــتیم باید 
از گروه مــان از جــام جهانــی صعود کنیم؟ 
و بــه نظــرم همیــن کــه بــه جــام جهانــی 
صعــود می کنیــم و دورهمی بــالا می رویم 

و در جام جهانی شــرکت می کنیم کفایت 
می کند. مسئولان فدراسیون و فوتبال ما 
فقط در جام جهانی حاضر شــوند و فیلم 
و عکس هایشــان را بگیرند تمام اســت و 
همه مسائل هم برای ما کفایت می کند. 
در ایــن بیــن چنــدی دیگــر انتخابــات 
فدراســیون هــم برگــزار می شــود و در 
فوتبــال ما هم معمولاً هر کســی زرنگ تر 
اســت در آب گل آلود برای خودش ماهی 

می گیــرد و کارهــا را پیــش می بــرد.
به نظرتان اگر اسکوچیچ به بهانه 
زحماتی که برای فوتبال ما در راه 

صعود کشیده، بماند بهتر نیست؟
نظــر شــخصی مــن مهم نیســت و در این 
بیــن امثــال من چه نظر بدهنــد، چه نظر 
ندهنــد، چیــزی تغییــر نمی کنــد چــون 
صحبت هــا و نظــرات در فوتبــال مــا بــه 
یکباره داده می شــود و در دقیقه نود هم 

تصمیمــات گرفتــه می شــود.
اما منظورمان این بود که به هر 
حال اسکوچیچ در سخت ترین 

شرایط موجب صعود فوتبال ما شد 
بنابراین شاید جوانمردانه نباشد که 

اسکوچیچ را کنار بگذاریم.
مهــم این اســت که دوســتان پشــت پرده 
چــه تصمیمــی بگیرنــد .حــالا تصمیــم 
اصولی باشد یا غیر اصولی هم خیلی مهم 
نیســت. اصــلاً بــرای مــن خیلــی عجیــب و 
غیر قابل باور اســت. مگر می شــود داخل 
فدراسیون ما این همه هرج و مرج باشد. 
همه در این فدراســیون و فوتبال در مورد 
ســرمربی حــرف می زننــد. در فدراســیون 
باید یک مســئول و یک مدیر قاطع وجود 
داشــته باشــد کــه حرفــش اتمــام حجــت 
باشــد و بــه قــول خودمانــی حرفش، حرف 
باشــد و کســی نتوانــد روی حــرف آن مدیر 
و مســئول حــرف بزنــد امــا در فدراســیون 
خودمــان چنیــن شــخصی را ندیدیــم کــه 
همه را ســر جای خودش بنشــاند. مدیری 
کــه بــه معاونــش بگویــد حــرف نــزن و بــه 
بازیکــن هــم اجــازه ندهــد کــه در رابطــه با 
ســرمربی اصــلاً حــرف بزنــد چــه برســد به 
اینکــه بخواهــد بــا مربــی کار کند یــا نکند. 
بازیکــن بایــد ســرش را پاییــن بینــدازد و 

تمرینــش را انجــام دهــد.
فکر می کنید در جلسه امروز چه 
اتفاقی برای سرمربی تیم ملی و 

تعیین احتمالی سرمربی جدید رخ 
می دهد؟

یــد  هــد بیا هــر مربــی جدیــدی بخوا
مســئولان فدراســیون می گوینــد پــول 
نداریم و جالب اینکه در چنین شــرایطی 

دنبــال تغییــر مربــی هســتند.
در رابطه با سید جلال و حضورش 

در جرگه مربیان پرسپولیس چه 
نظری دارید؟

مــن بــه شــخصه از تمامــی زحماتــی کــه 
یــن چنــد ســال بــرای  ســیدجلال در ا
پرســپولیس و فوتبــال مــا کشــیده لازم 
می دانــم تشــکر کنــم و فکــر می کنــم هــر 
بازیکن یا شــخصی در فوتبــال ما نمی تواند 
ایــن همــه راه را بــا موفقیــت ســپری کنــد و 
شاید تعداد انگشت شماری را در فوتبالمان 
ســراغ داشــته باشــیم که بتواننــد این همه 
موفقیــت همــراه با قهرمانی را کســب کرده 

باشــند و کیفیــت بــالای خودشــان را هــم 
حفظ کنند. از همین رو حضور چنین فردی 

بــا همــه مشــخصات و شــاخصه هایی 
را کــه برشــمردم در جرگــه مربیــان 

تبریــک می گویــم. مربیگــری 
شــرایط خاص خودش را دارد 

و امیدوارم ســید کلاس ها را 
هم با موفقیت سپری کند 
تا با شــرایط بهتــری بتواند 

آینــده را پیــش ببــرد.
اما چرا سید 

بی سر و صدا از 
دنیای بازیگری 

کنار رفت 
و بازی 

خداحافظی 
برای او گرفته 

نشد؟
قرار نیســت بــرای هر 
کسی که کنار می رود، 
تنبــک بگیریــم و ســر 

و صــدا راه بیندازیــم. 
بازیکــن یــک روز وارد 

فوتبــال می شــود و روزی 
هــم از فوتبــال کنار مــی رود و در این رابطه 
امــکان ایــن وجــود نــدارد کــه بــرای هــر 
بازیکنــی کــه خداحافظــی می کنــد، بازی 
خداحافظــی تدارک ببینیم. مســائلی که 
شــما از آنهــا نــام می بریــد خیلــی رویایــی 

اســت و بــه نظــرم هیــچ ایــرادی نــدارد که 
بازیکــن بی ســر و صــدا خداحافظــی کند و 
بــه جرگــه مربیان بپیونــدد و یا وارد دنیای 
جدیــدی شــود. در کشــورهای دیگر دنیا 
هــم بــرای همــه بازیکنــان کــه بــازی 
خداحافظــی نمی گیرنــد. از شــما هــم 
خواهــش می کنــم انتظــارات را در ایــن 

رابطــه بــالا نبریــد و بــاب نکنیــد.
در رابطه با رامین رضاییان که به 
تیم السیلیه پیوست چه نظری 

دارید،؟در این رابطه عده ای 
موافق حفظ رامین بودند تا 

جدایی اش.
بــرای رامیــن در تیــم جدیــدش آرزوی 
موفقیــت دارم. در ایــن رابطــه باشــگاه 
و ســرمربی تیــم تصمیــم می گیرنــد کــه 
چــه بازیکنی باشــد یــا از تیم جدا شــود.

 درباره کیفیت بازیکنان جدید 
این فصل چه صحبتی دارید؟  به 

نظرتان پس از یک فصل وقفه 
پرسپولیس می تواند دوباره 

قهرمان شود؟
در پرســپولیس همــه بایــد خیلــی تــلاش 
کننــد و اینکــه بازیکنــی بگویــد مــن فلانی 
بــودم و از ایــن جــور مســائل خیلــی در 
پرســپولیس کاربــرد نــدارد .در واقع اینجا 
همــه بایــد طــور دیگــری تــلاش کننــد تــا 
موفــق شــوند. در پرســپولیس همیشــه 
بایــد بهتریــن باشــید و در بالاتریــن فــرم 
بدنــی قــرار داشــته باشــید. در رابطــه بــا 
قهرمانــی هــم بایــد بگویم همــه می دانند 
که از پرسپولیس همیشه انتظار قهرمانی 
وجود دارد به همین دلیل یک سال وقفه 
را کاری نداریــم امــا حتمــاً بــرای به دســت 
آوردن قهرمانــی دیگــر، کادر و بازیکنــان 
نهایت تلاش شــان را انجــام خواهند داد.


